
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 17 septembrie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 685/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Velici Delia Secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 16 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.111/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

D-NA VELICI DELIA:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale şedinţelor

Consiliului Local din luna august 2020.
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu 2 proiecte de hotărâre.

-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi modificată:

-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local

nr.49/2014

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare



2DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DNA CONSILIER MUNTEAN:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.165/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică

a imobilului clădire situat în Petroşani str. Aurel Vlaicu, nr.21,
apartamentele 1,2,3 şi 4.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:



3-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 11 voturi ( d-nii consilieri locali Bican, Butulescu,

Codreanu, Cornea, Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu,
Muntean, Negrici, Rad)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 5 voturi ( d-nii consilieri locali Nicolae Florin, Rus,

Niță, Grigoriu, Burduf)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.166/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică

a unui spaţiu în suprafaţă de 9,60 mp. situat în str. 1 Decembrie 1918, nr.89,
în incinta Cinematografului ,,Şerban Ionescu”, în vederea desfăşurării de
activităţi comerciale.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.



4-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.167/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea accesului gratuit al tinerilor în

sălile de sport ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din
municipiul Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER RUS:
-Nu văd să fie oportun, acum, deschiderea acestui spațiu, mai ales că sunt

atâtea probleme cu această pandemie. Asociațiile sportive au acces liber la sălile
de sport. În momentul de față acest proiect de hotărâre mi se pare un pic cam
deplasat.

DL. CONSILIER LĂUTARU:
-Regulile de igienă trebuie respectate indiferent că mergem la o sală de

sport sau în alte locuri publice. Eu cred că aceste reguli vor fi respectate de cei
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care vor merge în aceste săli. Cu siguranță nu va fi depășit numărul de persoane
impus de către autorități iar oportunitatea acestui proiect de hotărâre mi se pare
foarte oportun pentru că prin acest proiect stimulăm tineri între 16-35 de ani să
facă sport. Sănătatea tinerilor din Petroșani mie mi se pare o prioritate pentru noi,
pentru consilierii locali.

DL CONSILIER RUS:
-Din păcate disponibilitatea acestor săli este în afara orelor de program al

elevilor de la școală.

DL. CONSILIER LĂUTARU:
-Acest lucru se întâmplă și acum. Închirierea sălilor de sport se face după

terminarea cursurilor doar că se face cu bani. Poate sunt tineri care nu își permit
să inchirieze cu bani aceste săli iar noi dorim să le oferim acest lucru în mod
gratuit. O să vină și perioada mai rece a anului și nu se mai pot desfășura
anumite activități sportive în aer liber iar tinerii vor putea să facă acest lucru în
sălile de sport fără a mai trebui să scoată din buzunar bani pentru închirierea
sălilor.

DL. CONSILIER RUS:
-Cred că ar fi fost nevoie și de un punct de vedere al directorilor de școli.

DL. CONSILIER LĂUTARU:
-În proiectul de hotărâre scrie că, Consiliul de administrație va stabili zilele

și orele când se pot desfășura ceste activități.

D-NA CONSILIER BURDUF:
-Din punctul meu de vedere era mai bine dacă se discuta înainte și dacă

se venea și cu procedura. Atunci erau lucrurile clare.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Cu regretul profund că nu mă încadrez în categoria de vârstă, consider

proiectul de hotărâre oportun. Practic acest lucru se face și acum doar că se face
contra cost. Ar trebui ca, în cadrul acestor ore, în care sala este pusă la
dispoziția publicului contra cost să poată face o nișă de câteva ore pentru a
putea fi pusă sala la dipoziția tinerilor și în mod gratuit. Bineînțeles cu
respectarea regurilor sanitare în vigoare.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Am și eu două probleme aici. Una este legată de faptul că chiar dacă vrem

să facem acest lucru eu propun includerea unui amendament. Eu mi-am dus
copilul ieri la Vâlcea la Clubul de excelență de handbal și ni s-a zis foarte clar că
copiii nu intră în centru fără testul Covid pentru că nu este voie ca mai mulți copii
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să atingă aceeași minge. Dacă îmi puteți spune cum se poate juca un copil fotbal
sau handbal ca ei să atingă în mod individual mingea, această măsură este de la
DSP, atunci eu sunt de acord cu proiectul în forma aceasta. În prezent nu se
face la nici o școală ore de educație fizică și sport ce presupune ca atingerea
unei mingi să se facă de mai mult de 2 copii. Eu nu văd ce sport se poate face,
D.S.P. nu o să ne dea voie. Este necesar să se facă un amendament ca doar
după ce D.S.P. dă voie să se practice astfel de sporturi în incinte închise. Mai
exista și restricția legată de suprafață dar acolo se poate stabili câte persoane au
voie să se facă sport astfel încât să se respecte și suprafața. A doua problemă
este că eu chiar practicam sport cu niște prietene până a venit această pandemie
și nu cred că Consiliile de administrație vor agrea această ideie. În perioada de
iarnă presupune să consumi curent electric și nu știu dacă școlile au posibilitatea
de a susține financiar acest lucru. Eu aș fi dorit să văd că aceste Consilii de
administrație chiar sunt de acord că astfel noi luăm acum o decizie și le forțăm
cumva în ideea că noi am adoptat acest proiect de hotărâre iar ei nu au altceva
de făcut decât să o pună în aplicare. În condițiile în care eu știu că se plângeau
când am impus să intre în aceste săli de sport karatiști. Mă refer aici doar la
partea de costuri, nu că este această pandemie. Acestea sunt cele două
probleme: una este că nu cred că D.S.P. -ul nu ne va da voie să se practice
sporturi în sală, care necesită contactul mingii și a doua aș fi dorit să avem un
punct de vedere al Consiliilor de administrație, înainte de adoptarea acestei
hotărâri și nu după. Poate ei vin cu niște obiecții pe care noi acum
neadministrând o școală nu le știm.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-O să începem cu prima observație pe care ați făcut-o: La art. 2 din

proiectul de hotărâre scrie la sfârșit și despre măsurile de siguranță sanitară.
Acest proiect de hotărâre nu este făcut pentru o lună sau două este facut pentru
o perioadă nedeterminată. Situația aceasta de pandemie cu siguranță va lua
sfârșit.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Tocmai de aceea, nu putem să-l amânăm până avem un punct de vedere

și de la școli? Mai ales că în această perioadă nu sunt permise desfășurarea de
sporturi în săli de sport. Îl mai lăsăm o lună și consiliul următor să decidă acest
lucru. Propun amânarea proiectului de hotărâre.

DL. CONSILIER RAD:
-D.S.P.-ul poate modifica și mâine măsurile de siguranță pentru sălile de

sport iar noi nu avem hotărârea de consiliu. Eu îmi asum răspunderea pentru
următoarea perioadă pentru că știm că o să fie o problemă cu constituirea noului
consiliu, o să treacă o perioadă de 2-3 luni în care normele de la D.S.P. se vor
tot schimba, deci eu sunt “pentru”.
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DL. CONSILIER BUTULESCU:

-Trebuie să găsim o formulare a acestui proiect de hotărâre astfel încât el
să trezească entuziasmul școlilor. Este o sarcină în plus. Trebuie să acceptăm
lucrul acesta dar cred că și dumnealor vor înțelege oportunitatea și vor găsi
posibilitatea să organizeze această acțiune astfel încât să fie în conformitate cu
toate exigențele inclusiv cu cele sanitare.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Acum în condițiile în care clasele se împart în două nu știm nici cum se vor

desfășura orele lor de sport. De aceea era bine să avem un puct de vedere și de
la directorii de școli.

DL. PRIMAR.
-Eu cred în felul următor. Noi tot vorbim că tinerii noștri stau în fața

calculatorului sau stau pe bănci nu știu pe unde și nu fac mișcare și se ocupă de
alte lucruri. Eu cred că este o măsură bună să-i încurajăm mai ales că ei nu au
bani tot timpul și nu suficient de mulți și tot timpul vor cere de la părinți pentru a
face mișcare. Eu nu văd care este problema. Pentru școli nu este un efort
financiar extraordinar de mare dar aceste săli de sport sunt ale administrației
publice locale date în administrarea școlilor. 50% din chirie se întoarce către noi
și noi apoi reîntoarcem banii la școli iar ceilalți 50% rămân la școli pentru costuri
extrabugetare. Până la urmă este vorba despre copiii noștri, eu nu văd care este
problema? De ce să-i punem să plătească ?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Cine a spus că-i punem să plătească?

DL PRIMAR:
-Ați spus că vom greva bugetul școli.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Eu am spus că asta este situația actuală și vreau un punct de vedere al

directorilor de școli vis a vis de disponibilitatea de timp.

DL PRIMAR:
-Aceasta o stabilește Consiliul de administrație de la fiecare școală.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Exact, am spus că eu aș fi vrut să văd care este punctul lor de vedere

înainte de a vota acest proiect de hotărâre.
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DL. CONSILIER RAD:

-Dacă acest proiect de hotărâre era votat cu mai multe luni în urmă, mai
cereați acum avizul D.S.P.-ului? Se vor respecta normele de igienă - sanitare
impuse de D.S.P. Hotărârea poate fi adoptată iar ea intră în vigoare doar dacă
D.S.P.-ul dă avizul favorabil.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Eu fac parte din Consiliul de administrație de la Liceul Teoretic și dacă

mâine ar trebui să luăm această decizie și nu am avea avizul D.SP.-ului ,
Consiliile de administrație nu ar permite accesul în sălile de sport. Dar nu ne
împiedică cu nimic să votăm acum acest proiect de hotărâre, urmând ca el să fie
pus în aplicare în măsura în care regulile sanitate ne vor permite.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot amendamentul d-nei consilier Niță:

-Cine este pentru? - 7 voturi ( d-nii consilieri locali Bican, Codreanu,
Nicolae Florin, Rus, Burduf, Grigoriu, Niță)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 9 voturi (d-nii consilieri locali Butulescu, Cornea,

Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu, Muntean, Negrici,
Rad)

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Amendamentul nu a trecut

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

-Cine este pentru? - 9 voturi ( d-nii consilieri locali Butulescu, Cornea,
Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu, Muntean, Negrici,
Rad)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 7 voturi ( d-nii consilieri locali Bican, Codreanu,

Nicolae Florin, Rus, Burduf, Grigoriu, Niță)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr.168/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5. Proiect de hotărâre privind modificarea articolului nr. 2 și articolului

nr.3 din Hotărârea Consiliului Local nr. 429/2018 de aprobare a proiectului
(cererii de finanțare) și a cheltuielilor aferente, Proiect “Creșterea eficienței
energetice a blocurilor de locuințe din municipiul Petroșani”cod SMIS
119887.
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DL. PRIMAR:

Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. VICEPRIMAR NICOLAE FLORIN.
-Eu locuiesc într-unul dintre blocuri și nu voi vota.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 15 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Dl. consilier Nicolae Florin nu a votat
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 169/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6 Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei locale de dezvoltare

a serviciului de iluminat public din municipiul Petroșani pe perioada 2020-
2025.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil



10Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 12 voturi (d-nii consilieri locali Bican, Butulescu,
Cornea, Codreanu, Cornea, Lăutaru, Durbacă, Iliaș, Lupu,

Muntean, Niță, Negrici și Rad)
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 4 voturi (d-nii consilier locali Burduf, Grigoriu, Rus,

Nicolae Florin)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 170/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 17 septembrie 2020.

Petroşani, 17.09.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


